
  
HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB 

Referat fra Klubbtjenestekomiteen 

 

Møtetid:  Kl. 18.30-20.00 14. februar 2023 

Møtested:  Klekkenveien 80, hos Stein Tore 

Komitemedlemmer:  

Anne-Lise Rian, Dagfinn Rian, Endre Erlandsen, Olav Simon, Ingrid Solberg, Stein 

Tore Paulsen, Parviz Salimi, Tove Mjøen Eilertsen, Bjørn Solhjem 

Tilstede: Anne-Lise Rian, Olav Simon, Stein Tore Paulsen, Nataliia Myronets, Bjørn Solhjem 

Ikke tilstede: Endre Erlandsen, Parviz Salimi, Tove Mjøen Eilertsen, Dagfinn Rian, Ingrid Solberg 

Referat til: Komiteen, president Hanne Witsø, komiteledere Svein Eystein Lindberg, Thor 

Andersen og Hanne Sommerstad samt programansvarlig Stein Tore Paulsen. 

 

Saker ihht. agenda fra Hanne W.: 

1. Som alltid for tiden: Oppfølging Club Visioning.. 

a. Vedaksjon. Ingen ny status. 

b. Ny lyssetting av Oppgangssaga. Anne-Lise har vært i kontakt med kommunen og 

Hønefoss By AS. Samme firma som har ordnet lyssettingen av jernbanebrua har gitt 

et prisoverslag på kr. 450.000,-. Hønefoss Øst RK i samarbeid med Hønefoss By AS, 

har sendt søknad til Skue Sparebank. Hun antar at Jan Helge Østlund vil bli bedt om 

å påta seg prosjektkoordineringsrollen for gjennomføringen. 

c. Krakker elvelangs. Anne-Lise har vært i kontakt med kommunen også om dette, med 

Hilde Brørby Fivelsdal. Det er satt en saksbehandler på saken, Heidi Skagnes. Anne-

Lise skal være med på befaring når snøen har gått. 

d. Mentorordning. Evaluering av ordningen pågår. Det virker som det er svært 

varierende erfaringer på grunnlag av språkferdigheter. 

e. RYLA. Forslag er sendt inn og behandles i Thor sin komité. RYLA-komiteen bes 

om å fremme behov for eventuelt mer hjelp under arrangementet. 

f. Vennskapsavtale med Odesa. Foreslår at Willy som initiativtaker kan hjelpe til å 

holde i saken, gjerne sammen med presidenten. 

g. Ordning med utvekslingsstudent. Mia ønsker å delta i frivillig arbeid. 

Frivilligsentralen og Røde Kors har et stort tilbud. Kan det finnes noe som passer 

henne der? 

h. Natteravn. Det pågår vakter for natteravnene i HØRK dette halvåret. Bjørn Geirr har 

satt opp plan for dette. 

 

2. Nye programforslag. 

a. Svein Linge om motstandshelten Rubin Langmo (ref. artikkel i Ring Blad 14/2). 

Stein Tore. 

b. Tarald Weisteen. Jagerflyger fra krigen. Olav. 

 

3. Stemning for å åpne for hybride møter – styret synes vi skal! Ja, det synes vi også. 

Stor takk til Anne-Lise for supert arbeide med punktene 1 b og c! 

Takk for hyggelig komitémøte hos Stein Tore med flott bevertning       


